
Til Linda og Jesper 

 

Grundejerforeningen Hjortespringparkens bestyrelse har på et ekstraordinært bestyrelsesmøde mandag d. 

1. september behandlet sagen om vejlukning, baseret på de to mails der blev fremsendt fredag d. 29. 

august. 

 

 

Denne behandling har affødt nedenstående 4 kommentarer. 

 

1) Bestyrelsen takker for det fremsendte referat fra mødet d. 16. juni. Bestyrelsen finder referatet 

godt og dækkende. 

 

2) Bestyrelsen takker for svaret på klagen, hvor I konstaterer, at procedurerne i sagsbehandlingen for 

vejlukningen ikke har været fulgt i tilstrækkeligt omfang.  I skal vide, at det har medført meget stor 

frustration i vores bestyrelse og blandt beboerne at opleve, at forvaltning ved ikke at følge reglerne 

har begrænset vores muligheder for at komme med indsigelser mod denne urimelige vejlukning. 

 

3) Bestyrelsen ønsker bommen fjernet hurtigst muligt. 

 

4) Bestyrelsen ønsker, at forvaltningen fremlægger en køreplan for, hvordan I ser sagen skal køre fra 

nu af.  

 

Mvh.  

Bestyrelsen 

 

Poul Dahl – Hjortespringparken 14 

Leif Larsen – Hjortespringparken 21 

Knud Erik Madsen – Hjortespringparken 45 

Janne Bay – Hjortespringparken 38 

Kim Goderum – Hjortespringparken 26 

Tom Sund – Hjortespringparken 23 

Karin Eriksen – Hjortespringparken 40 

 

 

 


